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ORSZÁGGYULESI KEPVISELO
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Távhő ára Szegeden” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Molnár Csaba Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ

írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A távhővel fűtött lakások esetében jelentős eltérések lehetnek az egyes önkormányzatoknál .

Kérem Miniszter urat, hogy 1990 óta, évenkénti bontásban tegye számomra elérhet ővé, hogy

Szegeden miképp alakult a távhő ára egy 60-70 m2-es lakásban, átlagos fizetésből élő (két
gyermekből és két felnő ttbő l álló) család esetében .

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 20 .

Tisztelettel

Dr. Mádi Lászl ó
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g
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